
   Waarom ben je lid geworden Waarom ben je lid geworden 
van de SP?van de SP?

Ik ben opgeleid tot docent geschiede-
nis in Tilburg en daarna tot politicoloog 
aan de Universiteit van Nijmegen. In 
mijn studententijd werd ik lid van de 
SP. Dat was tijdens de bezuinigingen 
die volgden op de financiële crisis in 
2008. Voor mij telde toen twee dingen: 
géén bezuinigingen op onderwijs en 
géén bezuinigingen op zorg. Er is één 
partij die zich daar consequent tegen 
verzet: de SP.
   Ben je toen gelijk actief gewor-

den voor onze partij?
Nee, dat niet. Het duurde een tijd-
je voordat ik actief werd. Op het 
Brabantse platteland was het vrij 
ongebruikelijk om lid te zijn van een 
politieke partij en vooral van de SP. 
Dat was af en toe wel lastig. Later 
werd ik actief bij de dichtstbijzijnde 
afdeling Helmond. Na het afmaken 

van mijn studie werkte ik dus een tijdje 
als medewerker voor de Eurofractie in 
Brussel. Helaas is dat avontuur zoals 
velen weten niet positief afgelopen. Nu 
werk ik voor de Tweede Kamerfractie 
op het terrein van justitie. 
   Je hebt dus gewerkt in 2 ‘cen-Je hebt dus gewerkt in 2 ‘cen-

tra van de macht’, zoals ze dat tra van de macht’, zoals ze dat 
noemen. Wat is het grootste noemen. Wat is het grootste 
verschil tussen Den Haag en verschil tussen Den Haag en 
Brussel?Brussel?

In Brussel wordt beleid gemaakt op 
basis van ‘wensdenken’. De meeste 
mensen zijn daar compleet losge-
zongen van de dagelijkse praktijk. 
En daarnaast stikt het in Brussel 
natuurlijk van de lobbyisten. Voor 
elk clubje lopen er een paar profes-
sionele lobbyisten rond die heel hun 
leven niets anders doen dan zoveel 
mogelijk binnenhalen voor hun eigen 
organisatie. De politici die beslissen in 
Europa merken uiteindelijk niets van 
de beslissingen die zij maken. Hier in 
Den Haag is dat ook niet perfect, maar 
veel beter.
   Wat is jouw leukste actie?Wat is jouw leukste actie?

Het vormen van een menselijke ketting 
van Tihange naar Luik, tot Maastricht 
en Aken. Met 60.000 Nederlanders, 
Belgen en Duitsers protesteerden we 
tegen de Belgische kerncentrale van 
Tihange. Dat was erg indrukwekkend. 
Al verwacht ik ook veel goede dingen 
van het groepje SP’ers in Moerwijk 
waar ik mij bij heb aangesloten.

   Wat heb je geleerd na 10 jaar Wat heb je geleerd na 10 jaar 
actief zijn bij de SP?actief zijn bij de SP?

De manier waarop wij werken als SP 
verbindt! Samen met mensen van 
verschillende achtergronden, van 
verschillende leeftijden en opleidingen 
actief zijn voor een gemeenschappelijk 
doel werkt verbindend. Of het nu gaat 
om het bouwen van een skatebaan 
of het sluiten van een kerncentrale: 
samen opstaan met verschillende 
mensen is mooi en uniek zoals we dat 
doen bij de SP.
   Dit wordt jouw eerste campag-

ne hier in Den Haag en ook nog 
eens in tijden waarin campagne 
voeren lastig is. Wat verwacht 
je?

Het is een hele rare campagne. Cam-
pagne voeren gaat anders vanwege 
corona en tegelijk draait alles om 
corona. Maar als we over een half 
jaar van corona af zijn moeten we nog 
3,5 jaar met de nieuwe regering door. 
Het is moeilijk om voorbij corona te 
kijken. Maar op 17 maart stemmen 
we ook over armoede, de wooncrisis 
en te lage lonen. Afgelopen zaterdag 
gingen we in de Zichten langs de deur 
en daar leefde dat besef. We hadden 
goede gesprekken over achterstallig 
onderhoud, sloop van sociale huurwo-
ningen en energie armoede. Mensen 
beseften daar dat het na corona 
eerlijker moet.

Martijn Bax (30) woonde in het 
Brabantse Asten en het Gelderse 
Groesbeek. Hij reisde bijna 2 jaar 
wekelijks op en neer naar Brussel. 
Maar ruilde anderhalf jaar geleden 
de Europese politieke krochten 
in voor de Haagse realiteit en is 
nu neergestreken in het Haagse 
Moerwijk. Wij spreken met hem 
over wat hem drijft bij de SP.
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